

ENGLISH
8.5" H x 5.5" W

NOTE: If you have purchased a pump that has both inflating and deflating functions, make sure the pump is on deflating mode. Then, simply place the end of the hose into the inflation/deflation opening in the unit, turn on the pump and the unit begin to deflate. If your pump does not have this feature, once the side walls of the unit are deflated, press gently on the top of the unit to help air escape from the deflation opening. **DO NOT** jump or lie on the unit to help deflate it as doing so may damage the unit and cause bodily injury to the jumper.

4. Once deflated, fold the unit as it came out of the package for storage. Store indoors in a dry place away from children's reach. **DO NOT** leave the unit where it might become damaged.

Cleaning Instructions: Surface wash with water only. **DO NOT** use chemicals or abrasives. Dry thoroughly before storing.

WARNING:

- Unit is intended for domestic family use only. **NOT** for use in public areas or as a rental.
- DO NOT** use this unit in a manner other than specified in instructions.
- Instruct children on proper use of the unit.
- DO NOT** allow attachment of items such as jump ropes, pet leashes, cables, etc., to product as they may cause a strangulation hazard.
- DO NOT** drag the unit as doing so may cause irreparable damage.
- DO NOT** place the Ball Pit on hard surfaces, such as concrete or wood floors.
- Allow only **ONE CHILD** at a time inside the unit.
- DO NOT** allow toys or any other objects inside the unit or in the surrounding area other than the ball pit balls included in the package.
- Remove shoes, socks, eyeglasses, helmets, headgear, loose clothing, hoods, scarves, sharp objects or any clothing containing drawstrings before playing in the unit.
- Examine the unit periodically for potentially unsafe conditions such as abrasions, holes or tears in the plastic.
- DO NOT** allow child to attempt to climb over the item as it may cause a tipping hazard.
- Keep pets away from the product.
- Check the product during use and re-inflate as appropriate.
- Ensure the play area is free from hazards such as furniture, walls, sharp objects and other hard surface before inflating the unit or playing in it.
- DO NOT** leave children unattended at any time.
- DO NOT** use as a flotation device, near swimming pools, any body of water, or snow.
- DO NOT** allow children under 3 years of age and over 6 years of age to use this item.
- DO NOT** use on or near stairways, hills, driveways and roadways.
- DO NOT** dive on or jump off of item.
- DO NOT** use as a bed as a child may become wedged between the wall and floor and suffocate.
- DO NOT** use electric air pump if water or moisture is present. This may result in electric shock.
- Competent adult supervision is required at all times.
- NOT** for adult use. Maximum allowable weight of person using the unit 60 lbs. (27.27 kg).
- The repair patch is not a toy. Keep repair patch properly stored and away from children.
- Read all instructions before using this product.
- Disregarding and not following these instructions from this manual and warnings could result in injury or death, especially for children.

CAUTION: ALL PACKING MATERIALS, INCLUDING PAPER, PLASTIC SHEETS, PACKAGING LOCKS AND TAGS ARE PART OF THIS TOY AND SHOULD BE DISCARDED FOR YOUR CHILD'S SAFETY. KEEP OUTER BOX PACKAGING AS IT CONTAINS IMPORTANT INFORMATION. USE UNDER DIRECT SUPERVISION OF A COMPETENT ADULT. NEVER LEAVE CHILDREN OR BABIES UNATTENDED.

ITEM NO.: 7388
FOR AGES 3 TO 6 YEARS.
MADE IN CHINA. PRINTED IN CHINA.

IN AN EFFORT TO PROVIDE THE BEST PRODUCTS POSSIBLE, WE PERIODICALLY MAKE PRODUCT MODIFICATIONS. ACTUAL PRODUCTS MAY NOT BE IDENTICAL TO ITEMS PICTURED ON PACKAGE. COLORS AND DECORATIONS MAY VARY. KEEP CONTENT DETAILS FOR FUTURE REFERENCE.

little tikes **SLAM DUNK BIG BALL PIT INSTRUCTIONS** For Ages 3-6 Years Item no: 7388

Adult Assembly Required.

IMPORTANT SAFETY RULES
Read and follow all safety information and instructions. Keep for future reference. Failure to follow these warnings and instructions can result in serious injury or death to users, especially children.

MINIMUM WEIGHT 30 LBS. MAXIMUM WEIGHT 60 LBS.

WARNING: KEEP AWAY FROM FIRE.

CAUTION: USE ONLY UNDER COMPETENT SUPERVISION. SEE PRODUCT AND INSTRUCTIONS FOR ADDITIONAL WARNINGS.

NOT FOR ADULT USE.

BAG OF BALLS
WARNING: THIS BAG IS A SUFFOCATION HAZARD. EMPTY BALLS INTO BALL PIT AND DISCARD BAG AWAY FROM CHILDREN. TO AVOID DANGER OF SUFFOCATION, KEEP THIS PLASTIC BAG AWAY FROM BABIES AND CHILDREN. DO NOT USE THIS BAG IN CRIBS, BEDS, CARRIAGES, OR PLAYPENS. THIS BAG IS NOT A TOY.

NOTE: PLEASE BE ADVISED THAT THE ITEM MAY DEFLATE BECAUSE OF TEMPERATURE CHANGES. DUE TO THIS, YOU MAY BE REQUIRED TO ADD AIR ON A DAILY BASIS.

While every attempt is made to embody the highest degree of protection in all equipment, we cannot guarantee freedom from injury. The user assumes all risk of injury resulting from use. All merchandise is sold on this condition, which no representative of the company can waive or change.

WE'RE HERE TO HELP

PLEASE DO NOT RETURN TO STORE
CONTACT US DIRECTLY FOR A REPLACEMENT

Please call customer service: 1-888-752-Toyz (8699) Send us an email at: help@bettertoys.com

Write to us at: © 2020 Better Sourcing Worldwide, Ltd. 1835 Hallandale Beach Blvd, Unit # 635 Hallandale Beach, FL 33009

FRENCH
8.5" H x 5.5" W

REMARQUE: Si la pompe a une valve de gonflage et dégonflage, connecter le tuyau à la valve de dégonflage de la pompe et à l'orifice de gonflage/dégonflage de l'unité, celle-ci se dégonfle automatiquement. Si la pompe n'a pas de valve de dégonflage, une fois que les parois sont dégonflées, appuyer doucement sur le dessus pour faire sortir l'air. **NE PAS** sauter ou s'assois dessus pour la dégonfler pour ne pas risquer d'engorger l'unité ou de se blesser.

4. Une fois dégonflée, plier l'unité comme elle est à l'origine et la ranger dans sa boîte. Ranger au sec à l'intérieur. **NE PAS** ranger l'unité là où elle risquerait d'être endommagée.

Instructions de Nettoyage: Laver la surface à l'eau. **NE PAS** utiliser de produits chimiques ou d'abrasifs. Bien sécher avant de ranger.

AVERTISSEMENT:

- L'unité est conçue pour un usage familial seulement. **NE PAS** utiliser dans un lieu public et ne pas louer.
- NE PAS** utiliser d'une manière différente que celle recommandée dans les instructions.
- Expliquer aux enfants comment utiliser l'unité correctement.
- NE PAS** utiliser d'attaches comme des cordes à sauter, des laisses, des câbles, etc. avec l'unité car elles pourraient poser un risque de strangulation.
- NE PAS** trainer l'unité pour ne pas risquer de causer des dommages irréparables à l'unité.
- NE PAS** placer le Piscine à Balles sur une surface dure comme un tapis ou de l'herbe.
- UN SEUL ENFANT** à la fois à l'intérieur de l'unité.
- NE PAS** utiliser de jouets ou d'autres objets dans l'unité ou dans la zone alentours autres que les balles de la piscine à balles comprises dans l'emballage.
- Avant d'entrer dans l'unité, l'enfant doit enlever chaussures, chaussettes, lunettes, casque, vêtement lâche, capuchon, écharpe ou tout vêtement avec un cordon de serrage.
- Examiner l'unité régulièrement pour toutes abrasions, perforations, ou déchirures dans le plastique.
- NE PAS** permettre aux enfants d'essayer de grimper sur l'article car cela représente un risque de renversement.
- Tenir l'unité loin des animaux domestiques.
- Vérifier l'unité pendant son utilisation et regonfler si nécessaire.
- S'assurer que la surface environnante ne présente pas de danger comme des meubles, des murs, des objets pointus ou autre avant de gonfler l'unité et de jouer.
- NE PAS** laisser les enfants jouer sans supervision.
- NE PAS** utiliser comme dispositif de flottaison, ne pas utiliser près d'eau ni de neige.
- NE PAS** laisser un enfant de moins de 3 ans ou plus de 6 ans utiliser cette unité.
- NE PAS** utiliser près d'escaliers, d'une pente, d'une allée ou d'une route.
- NE PAS** plonger ou sauter sur cette unité.
- NE PAS** utiliser comme lit car l'enfant pourrait se trouver coincé entre la paroi et le sol et suffoquer.
- NE PAS** utiliser une pompe électrique en présence d'eau ou d'humidité. L'utilisation pourrait causer un choc électrique.
- Supervision par un adulte compétent requise en tout temps.
- PAS** pour l'usage adulte. L'enfant ne doit pas peser plus de 60 lbs. (27.27 kg).
- La pièce de réparation n'est pas un jouet. Mettre la pièce adhésive en lieu sûr hors de portée des enfants.
- Lire tous les instructions avant d'utiliser cet article.
- L'ignorance des instructions et des avertissements pourrait causer des blessures ou même la mort chez les enfants.

MISE EN GARDE: CE SAC PRÉSENTE UN RISQUE DE SUFFOCATION. ÉLIMINER HORS DE PORTÉE DES ENFANTS. RISQUE DE SUFFOCATION - POUR ÉVITER TOUT RISQUE DE SUFFOCATION, PLACER CE SAC HORS DE PORTÉE DES BÉBÉS ET DES ENFANTS. **NE PAS** UTILISER OU PLACER CE SAC DANS UN BERCEAU, UN LIT, UNE POUSSETTE OU UN PARC D'ENFANT. CE SAC N'EST PAS UN JOUET.

NUMÉRO D'ARTICLE: 7388
POUR LES ENFANTS DE 3 À 6 ANS.
FABRIQUÉ EN CHINE.

little tikes **CENTRE DE JEU SLAM DUNK INSTRUCTIONS** Âges : 3 à 6 ans Numéro d'article: 7388

Assemblage par un adulte requis.

RÈGLES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES
Lire et suivre toutes les informations et instructions de sécurité. Conserver pour consultations ultérieures. Ne pas tenir compte de ces mises en garde et instructions peut aboutir à des blessures graves ou au décès pour les utilisateurs, surtout en ce qui concerne les enfants.

POIDS MINIMUM 30LBS. POIDS MAXIMA 60LBS.

AVERTISSEMENT: ÉLOIGNER DU FEU

MISE EN GARDE: N'UTILISER QUE SOUS SUPERVISION ADULTE COMPÉTENTE. VOIR L'ARTICLE ET LET INSTRUCTIONS POUR LES AUTRES MISES EN GARDE.

PAS POUR L'USAGE ADULTE.

SAC DE BALLES
MISE EN GARDE: CE SAC PRÉSENTE UN RISQUE DE SUFFOCATION. ÉLIMINER HORS DE PORTÉE DES ENFANTS. RISQUE DE SUFFOCATION - POUR ÉVITER TOUT RISQUE DE SUFFOCATION, PLACER CE SAC HORS DE PORTÉE DES BÉBÉS ET DES ENFANTS. **NE PAS** UTILISER OU PLACER CE SAC DANS UN BERCEAU, UN LIT, UNE POUSSETTE OU UN PARC D'ENFANT. CE SAC N'EST PAS UN JOUET.

REMARQUE: CET ARTICLE PEUT SE DÉGONFLER À LA SUITE DE CHANGEMENTS DE TEMPÉRATURE. IL SE PEUT DONC QU'IL FAILLE AJOUTER DE L'AIR TOUS LES JOURS.

Bien que tout soit fait pour offrir le niveau le plus élevé de sécurité, l'absence de toute lésion corporelle ne peut être garantie. L'utilisateur assume tout risque de lésion corporelle qui résulterait de l'utilisation de ce produit. La marchandise est vendue à cette condition, et aucun représentant de la compagnie ne peut la changer ou l'annuler.

NOUS SOMMES LÀ POUR VOUS AIDER

NE PAS RETOURNER AU MAGASIN.
CONTACTEZ-NOUS DIRECTEMENT POUR UN REMPLACEMENT

S'il vous plaît appelez le service clientèle: 1-888-752-Toyz (8699) Envoyez-nous un courriel à: help@bettertoys.com

Écrivez-nous à: © 2020 Better Sourcing Worldwide, Ltd. 1835 Hallandale Beach Blvd, Unit # 635 Hallandale Beach, FL 33009

CONTENTS

(a) 1 Slam Dunk Big Ball Pit
(b) 1 Inflatable Basketball
(c) 20 Ball Pit Balls
(d) 2 Repair Patches
(e) 1 Instruction Sheet

Illustrations may vary from actual contents.

BEFORE YOU BEGIN

Only adults must set up and inflate this product.

- Remove the product from the packaging, please save the packaging to store it in when finished playing.
- Carefully unfold the product in a flat area which has been cleared of all objects of any kind. Do not use on hard floors like concrete or wood floors.

NOTE: DO NOT place on an uneven surface which may allow the unit to slide.

Back view 2 m (6.6 ft.) Air valve location
TOP VIEW 2 m (6.6 ft.)
2 m (6.6 ft.)
2 m (6.6 ft.)
2 m (6.6 ft.)

MINIMUM CLEARANCE PLAY ZONE
Must have a 2m (6.6 ft.) obstacle-free zone around the product.

FILLING WATER WEIGHTED CHAMBERS IN BASE

a Use a clean plastic bottle for filling.
Fill up bottle.

b Open wide mouth plug
Carefully pour water into each water chamber

c Fill all water chambers with water before inflating air chambers with air.
Make sure all chambers are securely closed to avoid water leaking out.
This step must be done first before proceeding to inflate the rest of the bouncer.

3. Lift the air valve plug from the inflation/deflation opening on the bottom edge of the unit.
4. Place the hose of an electric pump (hose and pump not included) into the valve opening.
NOTE: Pump may be purchased at most hardware sporting goods store and other retail outlets. Some pumps have inflate and deflate valves. Follow pump instructions when attaching hose. **Keep electrical pump away from water or damp surfaces.**
5. Turn the pump ON and inflate the unit.

CAUTION - DO NOT allow children to play on or in the unit until it is fully inflated. Inflate the unit only to the point that it is firm but not hard and wrinkles are still visible in the area of the welded seams. Do Not over-inflate the unit. Doing so may cause damage to the unit and bodily injury to the child should the unit fail from over-inflation. Inflation time will depend upon the type of pump being used.
6. Once the unit is inflated, remove the hose and close the inflation/deflation opening by pressing the plug into the opening firmly to assure there will be no air leakage.
7. Now repeat for the other remaining plugs.
8. Allow only one child at a time inside the Slam Dunk Big Ball Pit. (Fig.5)

WARNING - Instruct the child to play in the center of the Slam Dunk Big Ball Pit only. Playing close to the edges may cause a tipping hazard which may damage the Slam Dunk Big Ball Pit and cause injury to the child.

ADULT SUPERVISION REQUIRED AT ALL TIMES. REMOVE SHOES BEFORE PLAYING INSIDE

9. Do Not allow the child to attempt to climb on the wall. The wall is in place to assure child does not jump out of the Slam Dunk Big Ball Pit area. Children must enter and exit through center opening.

CLEANING, MAINTENANCE & STORAGE

Inspect the item at the beginning of each use for holes, wear and tear or any other damage.

Repairing a Puncture:
If the item is accidentally punctured, an adult must perform the following steps:
1. Deflate the item, clean the punctured area with water and allow it to dry.
2. Cut a portion of the patch allowing approximately 1 1/2" of excess patch material on all sides of the opening to be patched and round the corners.
3. Remove the backing of the patch material, position the patch over the damaged area and smooth out any bubbles with a paper towel.
4. Allow the item to sit for 30 minutes before re-inflating.

Deflation Instructions:
1. Remove the child from the unit.
2. Remove the plug from the inflation/deflation opening.
3. Allow the unit to deflate completely.

CONTENU

(a) 1 Centre De Jeu Slam Dunk
(b) 1 Ballon de Basket-ball
(c) 20 Jeu de Balles
(d) 2 Pièces de Réparation
(e) 1 Feuille d'Instruction

Illustrations peuvent différer du contenu.

AVANT DE COMMENCER

Seul un adulte doit assembler et gonfler l'article. Pour commencer :

- Sortir l'article de son emballage, conserver l'emballage pour y ranger le jouet.
- Déplier avec précaution le jouet sur une surface plane libre de tout obstacle, voir ci-dessous.

REMARQUE : NE PAS poser sur une surface en pente sur laquelle l'article pourrait glisser.

VUE ARRIÈRE 2 m (6.6 ft.) Emplacement de la soupape d'air
VUE DE DESSUS 2 m (6.6 ft.)
2 m (6.6 ft.)
2 m (6.6 ft.)
2 m (6.6 ft.)

SURFACE MINIMUM REQUISE
Il doit y avoir une surface dégagée d'au moins 2 m (6,6 pi) autour de l'article.

REMPILIR D'EAU LES COMPARTIMENTS LESTÉS

a Utiliser une bouteille en plastique propre.
Remplir la bouteille.

b Ouvrez le couvercle
Verser lentement l'eau dans chaque chambre à eau.

c Rempilr toutes les chambres à eau avec de l'eau avant de gonfler le jouet avec de l'air.
Assurez-vous que toutes les chambres sont bien fermées pour éviter les fuites d'eau.
Cette étape doit être effectuée avant de gonfler le reste du jouet gonflable.

3. Enlever le bouchon de l'orifice de gonflage-dégonflage à la base de l'article.
4. Placer le tuyau de la pompe électrique (pompe et tuyau non compris) dans l'orifice.
REMARQUE: Les pompes sont disponibles dans la plupart des quincailleries, magasins de sport et autres. Certaines pompes sont dotées d'une valve de gonflage et de dégonflage. Suivre les instructions de la pompe pour placer le tuyau.
5. Allumer la pompe et gonfler l'unité.

MISE EN GARDE - NE PAS laisser les enfants jouer sur ou dans l'unité tant qu'elle n'est pas entièrement gonflée. Gonfler l'unité jusqu'à ce qu'elle soit ferme mais pas dure et que des plis soient encore visibles au niveau des coutures scellées. Ne pas surgonfler l'unité. Cela risquerait de l'endommager et de blesser l'enfant. La durée de gonflage dépend de la pompe utilisée.
6. Une fois l'unité gonflée, enlever le tuyau et enfoncer le bouchon fermement dans l'orifice de gonflage/dégonflage en s'assurant qu'il n'y a pas de fuite.
7. Répéter ces étapes pour les autres bouchons.
8. Ne laisser qu'un seul enfant à la fois dans le centre de jeu Slam Dunk. (Fig.5)

AVERTISSEMENT - Dire à l'enfant de jouer seulement au centre de jeu Slam Dunk. Jouer contre les bords pourrait faire basculer l'unité et causer des blessures à l'enfant.

SUPERVISION PAR UN ADULTE REQUISE EN TOUT TEMPS. ENLEVER SES CHAUSSURES AVANT DE JOUER À L'INTÉRIEUR

9. Ne pas laisser l'enfant grimper sur la paroi. La paroi sert à empêcher l'enfant de sauter hors de l'unité. L'enfant doit entrer et sortir par l'ouverture au centre.

NETTOYAGE, ENTRETIEN ET ENTREPOSAGE

Inspecter l'article avant chaque usage pour vous assurer qu'il n'y a pas de trous, de l'usage normale ou tout autre dommage.

Réparer une Perforation:
Si l'unité est perforée accidentellement, un adulte doit faire ce qui suit :
1. Dégonfler l'unité, nettoyer la partie percée avec de l'eau et la laisser sécher.
2. Dans la pièce de réparation, découper un morceau 1 1/2 po grand que la surface à réparer et arrondir les angles.
3. Enlever la pellicule de protection de la pièce, poser la pièce sur la partie abîmée et lisser avec un essuie-tout pour faire disparaître les bulles.
4. Attendre 30 minutes avant de regonfler l'unité.

Instructions de Dégonflage:
1. Sortir l'enfant de l'unité.
2. Enlever le bouchon de l'orifice de gonflage/dégonflage.
3. Laisser l'unité se dégonfler complètement.